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Izdanje za maj 2018.godine 

 

Povodom Dana pobjede održan 

istorijski čas  

 

Na Partizanskom  groblju  na Urijama   

položeni su  vijenci, a potom održan 

istorijski čas povodom 9. maja, Dana 

pobjede nad fašizmom. Preživjelim 

veteranima NOB-a i poštovaocima tekovina 

antifašizma ispred spomenika, gdje su 

sahranjeni i posmrtni ostaci prvog 

komandanta kozarskih partizana, narodnog 

heroja doktora Mladena Stojanovića  

obratio se  gradonačelnik  Prijedora 

Milenko Đaković podsjećajući da je na ovaj  

dan prije 73 godine dobro pobijedilo zlo i da 

današnje generacije uživaju plodove te 

pobjede i zahvaljuju onima koji su to 

omogućili.  

 

 
 

„U redu smo zemalja koje su se među 

prvima svrstale u borbu protiv fašizma. Mi 

Prijedorčani i Kozarčani posebno možemo 

biti ponosni na herojsku  borbu protiv 

fašizma, iako taj ponos nosi hiljade žrtava. 

Ponosni smo na sugrađane koji su nam tada 

darovali slobodu“, istakao je  Đaković.  

On je dodao da ovdašnji narod zna cijeniti 

slobodu jer ju je uvijek plaćao svojim 

životima, a da je poruka iz Potkozarja 

uvijek bila mir, sloboda i konsenzus. 

 

 
 

„ Dan pobjede definiše našu antifašističku 

prošlost, ali kao Dan Evrope i našu 

evropsku budućnost“ poručio je Đaković. 

Predsjednik republičke organizacije 

SUBNOR Blagoje Gajić izjavio  je 

novinarima da očekuje da mlade generacije 

nastave te svijetle tradicije NOB-a bar 

obilježavajući  istorijske datume iz te slavne 

borbe. S područja Prijedora u NOB-u je 

učestvovalo oko 5.000 partizanskih boraca, 

od kojih su 2.984 izgubila živote. Prijedor 

je dao deset narodnih heroja i 564 

prvoborca. Danas je među živima samo 

četiri  nosioca Partizanske spomenice 

odnosno učesnika rata iz 1941. godine  koje 

je gradonačelnik posjetio u prostorijama 

SUBNOR-a  i uručio im po 300 KM 

novčane pomoći. 

 

„Kolektor CCL“ organizovao 

prezentaciju 

 

Preduzeće  „Kolektor CCL“ d.o.o., dio 

koncerna „Kolektor“  iz Slovenije 

organizovao je u Prijedoru za sve građane i 

zainteresovane poslovne subjekte javnu 

prezentaciju ove  firme i njene djelatnosti. 

Predstavljeni su planovi na otvaranju novog 

pogona u  Prijedoru te  potreba za mladim i 

perspektivnim kadrom. Gradonačelnik 

Prijedora Milenko  Đaković  izjavio je 

novinarima  da je ovo bila prilika da se 

budućim poslovnim partnerima prezentuje 

šta Kolektor radi. 
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„Moja je želja da se ovaj proces nastavi 

dinamikom kojom je krenuo, kako bi, već 

iduće godine, imali zaposlene u ovoj firmi, 

a njihova da za potrebnim kadrom ne 

tragaju na biroima, već da se oni koji se 

interesuju za posao pojave, između ostalog, 

i na ovoj prezentaciji“, rekao je Đaković. 

Direktor „Kolektora CCL“ Predrag Zorić 

koji u Laktašima posluje od 2004.  godine, 

rekao je da su, prošle godine, otvorili novi 

pogon u Srpcu, a sada su poslovnu priču 

započeli i u Prijedoru. 

„Nadamo se da ćemo, do kraja godine, već 

imati uspostavljene prve linije 

proizvodnje“, pojasnio je Zorić i naglasio 

da će, pored osnovne proizvodnje 

komutatora, otvaranja velike alatnice, u 

Prijedoru pokrenuti proizvodnju mašina za 

svoje, ali i eksterne potrebe. U Kolektoru 

CCL već su obavili i prve inicijalne 

razgovore za radna mjesta. 

„Prvih šest radnika već spremamo za 

odlazak na obuku u Sloveniju. Poslije toga 

nekoliko njih će ići u Kinu, tako da bi mogli 

da uradimo adekvatan transfer tehnologija 

ovdje u Prijedoru“, rekao je Zorić. 

Firma Kolektor CCL danas na tri 

proizvodne lokacije zapošljava 480 radnika, 

od kojih je preko 50 sa visokom stručnom 

spremom. 

“Kolektor” će do kraja godine u Prijedoru 

izgraditi proizvodnu halu na 2.500 

kvadratnih metara, kao prvu fazu projekta 

za koji su  početkom godine potpisan 

sporazum o saradnji sa Gradskom upravom 

Prijedor. 

 

Nova internet prezentacija grada 

 

Gradska uprava Prijedor pustila je novu 

zvaničnu internet  prezentaciju, kao jednu 

od aktivnosti kojima se obilježava 16.maj , 

Dan grada. U uvodnoj riječi na novom sajtu 

grada gradonačelnik Prijedora Milnko 

Đaković se obratio sugrađanima ističući da 

je ovo rezultat višemjesečnog rada i  

nastojanja da se u virtuelnom svijetu 

informacija grad predstavi na što 

kvalitetniji način. 

„Budući da je poznato koliko je značajno 

predstavljanje Grada Prijedora putem 

elektronskih medija, naša prva obaveza je 

da Grad Prijedor predstavimo u skladu sa 

vrijednostima koje predstavlja te sa željom 

da pokažemo da se u grad kontinuirano 

ulaže i da smo spremni među prvim 

gradovima u regiji da izađemo sa idejom 

SMART SITI - "Pametni grad" koji su 

budućnost Srpske i BiH te katalizator  

gradova i regija“, poručio je gradonačelnik 

Đaković. 

On je pojašnjavajući novine na sajtu istakao 

da će za građane svakako najveća dobit biti 

ušteda u vremenu koje je potrebno da se 

dobije određena usluga.  

 

 
 

Web  stranica i E-uprava na stranici treba da 

budu početni koraci za izradu daljnjih 

aktivnosti na nivou Grada Prijedora koje 

treba da uključuje  svaki segment društva  te 

na ovaj način Grad Prijedor korak po korak 

treba da se razvija u „Pametni grad-Smart 

siti“ što je cilj svakog razvijenog i 

prosperitetnog grada.  

„Grad Prijedor ima sve preduslove da za 

kratko vrijeme sa minimalnim ulaganjima i 

sopstvenim idejama razvija „Pametni grad“ 

jer  neki gradovi su potpisali takav projekat 

,ali su u fazi razvoja softvera koje mi 

koristimo već niz godina. Grad Prijedor je 

taj korak prerastao i smatramo da trebamo 

ići dalje uz e-upravu i razvoj grada Prijedora 

kao Smart siti“, zaključio je Đaković 

pozivajući građane da daju svoje sugestije i 

primjedbe kako bi ova prezentacija bila još 

bolja. 
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Gradonačelnik organizovao prijem za 

najbolje učenike 

 

Gradonačelnik Prijedora Milenko Đaković  

je organizovao prijem za 24 najbolja 

učenika prijedorskih osnovnih i srednjih 

škola.  

On je đacima  uručio po stotinu KM i 

poklon-knjigu i tom prilikom istakao da 

Prijedor ima mladost kojom se ponosi i koja 

je garant njegove  budućnosti. 

„ Grad Prijedor vodi računa o najuspješnijoj 

djeci, a iduće godine ćemo nastojati da 

stipendiramo u posebnom iznosu one đake 

koji su postigli najbolje školske rezultate“, 

najavio je Đaković. 

 

 
 

On je u razgovoru sa  učenicima  naglasio 

da je pored dobrog učenja veoma važan i 

izbor srednje škole i fakulteta u nastavku 

obrazovanja, kako ne bi  birali  zanimanja 

koja nemaju perspektivu na tržištu rada.  

„Gradu Prijedoru će u narednom periodu 

biti potrebna kvalitetna i kvalifikovana 

radna snaga“, poručio je gradonačelnik 

Đaković na tradicionalnom prijemu za 

učenike povodom obilježavanja Dana 

grada, 16. maja. 

 

Gradonačelnik organizovao prijem za 

nagrađene inovatore 

 

Gradonačelnik Prijedora Milenko Đaković 

organizovao je prijem za učenike –

inovatore iz Osnovne škole „ Branko 

Ćopić“ i Elektrotehničke škole koji su se  na 

nedavno završenoj Međunarodnoj izložbi 

ideja, inovacija i stvaralaštva "Inost mladih 

2018" u Banjaluci okitili medaljama i 

priznanjima. 

„Grad Prijedor zajedno sa prosvjetnim 

radnicima već dugi niz godina čini napore 

da škole  imaju dobre uslove za odvijanje 

praktične nastave i inovatorstvo  i da mogu 

da postižu ovako dobre rezultate“, rekao je 

gradonačelnik Đaković. 

On je dodao da su ovi učenici osvojili lijepa 

priznanja i  da je ovo bila  prilika da im se 

kaže da su oni već postali zaslužni građani 

Prijedora. 

„ Ujedno sam poželio da tako nastave i dalje 

i da svoja znanja i ono što stvaraju, 

pogotovo inovacije, uklapaju  u nove 

privredne subjekte koje ćemo uskoro imati 

ovdje u Prijedoru te da su im ovo tokom 

školovanja samo  pohvale, a da im  prave 

nagrade u životu tek slijede“, rekao je 

Đaković. 

Inače, u Banjaluci je od 18. do 20. aprila 

održana 20. Međunarodna izložba ideja, 

inovacija i stvaralaštva "Inost mladih 

2018", na kojoj je više od 500 izlagača i 

učesnika iz regiona i svijeta predstavilo oko 

350 eksponata.  

Elektrotehnička škola iz Prijedora 

proglašena je za najbolju srednju školu u 

oblasti automatike, a profesor Ilija Matijaš 

za najboljeg mentora. Srebrnom plaketom 

nagrađeni su učenici  Viktor Šerbula, Mirko 

Balaban i Ognjen Gavranović za inovaciju 

`ultrazvučni mjerač visine` i bronzanom 

esponat `eSolver` Bojana Perića. 

 

 
 

Pavle Zorić, učenik devetog razreda  OŠ 

"Branko Ćopić" Prijedor, osvojio je zlatnu 

medalju na Međunarodnoj izložbi ideja, 
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inovacija i stvaralaštva "INOST mladih 

2018" održanoj u Banjoj Luci. On je 

nagrađen za“ abiliks“programiranje.  

Srebrnu medalju za rad "Maketa podzemne 

garaže sa tržnim centrom" osvojili su Filip 

Dakić, Andrej Tomić, Ivan Joškić, Pavle 

Zorić i Ognjen Radaković. Za rad 

"Magnetno polje" učenici Filip Dakić i 

Andrej Tomić nagrađeni su bronzanom 

medaljom. 

 

Česima "Zlatna vila“ ,  nagrada publike  

Horu “Una“ iz Novog Grada 

 

  

Mješoviti hor „Punkt“ Praškog 

konzervatorijuma iz Češke pobjednik je 18. 

Međunarodnog festivala horova "Zlatna 

vila", dok je nagradu publike dobio 

Mješoviti hor „Una“ Novi Grad. 

Predsjednik žirija Vesna Šouc Tričković je 

nakon finalne večeri izjavila da je žiri imao 

veoma težak posao jer je bilo puno 

kvalitetnih horova te da je bilo teško 

odvojiti one najbolje. 

 

 
 

Žiri u čijem su  sastavu pored  Vesne Šouc 

Tričković , nače  redovnog profesora na 

Fakultetu muzičke umetnosti u Beogradu, 

bili i Jozef Surovik, višestruko nagrađivani 

dirigent iz Češke Republike, osvajač 

Nagrade publike na  „Zlatnoj vili“ 2016. 

godine i Rade Radović, profesor Muzičke 

akademije u Istočnom Sarajevu dodijelio je  

i nekoliko  specijalnih priznanja za 

određene segmente horskog pjevanja. 

Posebna priznanja za najbolje izvedeno 

djelo starog majstora  , kao i  najbolje 

izvedenu kompoziciju duhovne muzike  

dodijeljena su  Mješovitom  horu „Punkt“ 

Praškog konzervatorijuma. Priznanje za 

najbolje izvedeno savremeno  djelo pripalo 

je Mješovitom  horu „Partium“ Oradea iz  

Rumunije, a priznanje za  najbolje izvedeno  

djelo stranog autora pripalo je 

Akademskom horu „Obilić“ Beograd, dok 

je  za najbolje izvedeno domaće djelo 

priznanje pripalo  Mješovitom pjevačkom 

zboru Studija glazbene umjetnosti, Mostar, 

BiH.  

 

 
 

Dirigentu Mješovitog hora  „Stiv Naumov“   

Bitola, Makedonija LJubomiru 

Trifunovskom pripalo je specijalno 

priznanje za dugogodišnji doprinos razvoju 

horske muzike. 

Žiri je priznanja za ukupan scenski nastup 

dodijelio Omladinskom  i studentskom horu 

Državnog univerziteta Irkutsk, a posebno 

priznanje dirigentu hora Jurici Petru Petraču 

Oratorijski zbor  crkve Svetog Marka 

„Kantores Santi Marci“  Zagreb. 

Izvršni organizator  18. po redu Festivala 

horova „ Zlatna vila“ je Grad Prijedor, a 

pokrovitelj Ministarstvo prosvjete i kulture  

Republike Srpske. Sponzor Nagrade 

publike je kompanija „Arcelor Mital“, 

medijski partner RTRS, a lokalni medijski 

pokrovitelj je „Kozarski vjesnik“. Prijatelj 

Festivala je Tvornica keksa i vafla „Mira“ 

Prijedor, članica „Kraš“ grupe. 

Festival „ Zlatna vila“  je jedna od 

manifestacija kojima se obilježava Dan 

grada Prijedora-16.maj. Kako je ranije 

najavljeno , ovaj  Festival postaje bijenalan, 

što znači da će se slijedeći održati tek 

2020.godine dok će se iduće godine među 
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gradske manifestacije  vratiti Festival 

pozorišta. 

 

Dan grada-16.maj 

 

Prijedorčani  su ponosni na svoj grad i 

njegovu slobodarsku tradiciju istakao 

je gradonačelnik Prijedora Milenko 

Đaković na svečanoj akademiji koja je 

održana povodom Dana grada. 

On je obraćajući se  gostima naglasio  da 

je ovaj  praznik grada vezan za 16.maj 

1942.godine  i  prvo oslobađanje Prijedora 

u vrijeme Drugog svjetskog rata, kada je 

fašizam osvajao Evropu i kada 

je  ovo bila   jedna od najvećih slobodnih 

teritorija u čitavoj Evropi. 

„Otuda smo veoma ponosni kada kažemo 

da je Prijedor proevropski grad jer smo još 

u to vrijeme bili dio onih snaga  Evrope koje 

su se borile za slobodu protiv fašizma, 

tog  najvećeg zla 20.vijeka  zajedno sa svim 

onim slobodarskim narodima koji su 

pobjedu nad tim zlom i izvojevale“, rekao je 

Đaković. 

On je dodao da je  danas, uprkos kriznim 

vremenima, Prijedor   bezbjedan grad, sa 

povoljnim poslovnim okruženjem i dobrim 

međunacionalnim odnosima. 

„Time šaljemo jasnu poruku  našim 

građanima da čuvaju te vrijednosti, a 

poruku stranim investitorima da je Prijedor 

povoljan za investiranje i da su u ovaj 

grad dobrodošli“, rekao je Đakovi. 

On je dodao da je Prijedor  grad vrijednih 

ljudi, ponosan na svoju mladost i okrenut ka 

perspektivi bolje budućnosti za sve njegove 

građane. 

Na ovoj svečanosti  koja je održana u 

gradskom pozorištu, pored prigodnog 

umjetničkog programa dodijeljena su 

i  najviša priznanja grada. 

Titula počasnog građanina Prijedora  ove 

godine dodijeljena je  pjesniku LJubivoju 

Ršumoviću,  koji se pokazao  kao veliki 

prijatelj grada Prijedora i koji je dao  veliki 

doprinos promovisanju  Književnih susreta 

na Kozari i  pozitivnom prezentovanju 

grada Prijedora.  

„Ovo priznanje ne smatram društveno-

političkim već više prijateljskim i 

rodoljubivim  jer ja nisam  počasni 

seljanin  ni svoje Čajetine , a evo postao 

sam počasni građanin Prijedora i to mi je 

velika čast mada ću tek da vidim koja će  to 

odgovornost biti“, rekao je Ršumović.  

Plaketa grada kao najviše javno priznanje 

grada  ove godine je pripala  privrednom 

društvu „ Javor“ d.o.o.Prijedor , dok je 

Nagrada  grada   dodijeljena dvojici 

Prijedorčana uz novčani dio nagrade od  po 

1.500 KM. 

 

 
 

 

 
 

 
 

Riječ je o mladom  policajcu Slađanu 

Dačiću, koji je nagradu dobio za human i 

hrabar gest spasavanja mladića iz rijeke 

Sane  prvog dana ove godine i protojereju 

stavroforu Ranku Maletiću za poseban 

doprinos u stvaranju međureligijske 
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saradnje, tolerancije i trajnog i iskrenog 

suživota na području grada Prijedora. 

Pohvale kao nagrade i  javno priznanje 

grada  dodijeljene su  Planinarsko-

skijaškom društvu „ LJubijski rudar“ te 

Marku Vidoviću, Huseinu Veliću , Mihaelu 

Stahneku i KUD „Kozara“ u Kozarcu. 

Zahvalnice grada će ove godine pripasti 

Rajku Srdiću, Marici Vidović, preduzeću „ 

Arifagić Investment“ d.o.o. i organizaciji „ 

Humano brdo 2010“. 
Svečanoj akademiji  prisustvovali su 

ministri u VlaDi RS Lejla Rešić i  Neđo 

Trninić, ambasadori,  načelnici susjednih 

opština, delegacije bratskih gradova , 

predstavnici brojnih međunarodnih 

organizacija i drugi brojni gosti iz 

privrednog i društvenog života grada. 
Obilježavanje Dana grada Prijedora počelo 

je prijemom za delegacije iz 

slovenačkih  gradova Bovec i Idrija, 

gradova Kragujevac i Pančevo i 

ambasadora Hrvatske u BiH Ivana Del 

Vekija i ambasadora Slovenije u  BiH 

Zorice Bukinac te otpravnika poslova 

Ambasade Srbije u BiH  Damira 

Kovačevića . Svečanosti su nastavljene 

nastupom mališana Dječijeg vrtića „ 

Radost“ i polaganjem vijenaca na spomenik 

„ Za krst časni“ i Oslobodiocima Prijedora 

,  a nastavljene svečanim prijemom za sve 

goste u Hotelu Prijedor. 

 

Gradonačelnik organizovao prijem za 

gostujuće delegacije 

 

Povodom 16. maja, Dana grada, 

gradonačelnik Prijedora Milenko Đaković 

upriličio je prijeme za brojne delegecije 

prijateljskih gradova i ambasadore Srbije, 

Hrvatske i Slovenije. 

Svečani prijemi kod gradonačelnika 

Prijedora bili su prilika da se razgovara o 

privrednoj saradnji, ali i bitnim socijalno-

društvenim pitanjima. Župan opštine 

Bovec, Valter Mlekuž, izrazio je 

zadovoljstvo posjetom gradu u kome je, i 

prethodnih godina, bio rado viđen gost. 

 

– Ovo prijateljstvo trebalo bi da i dalje 

održavamo. Vi dolazite na naše praznike, 

mi na vaše, i tu se uvijek osjećamo dobro – 

rekao je Mlekuž. 

 

 
 

Župan opštine Idrija, Bojan Sever, pohvalio 

je to što Gradska uprava Prijedor želi da ide 

putem napretka u saradnji sa ovom 

opštinom. Član Gradskog vijeća za 

unapređenje položaja penzionera u lokalnoj 

samoupravi grada Kragujevca, Ratko 

Tomašević, čestitao je Dan grada svim 

Prijedorčanima. 

– Želimo da naša saradnja bude dugoročna, 

da se proširi i razvije na privrednom, 

sportskom i kulturnom planu – istakao je 

Tomašević. 

Prijemu povodom Dana grada prisustvovao 

je i član Gradskog vijeća Odsjeka za kulturu 

i informisanje grada Pančeva, Nemanja 

Rotar, koji je rekao da je saradnja dva 

bratska grada značajna te da ima mnogo 

razloga za njen nastavak. 

 

 
 

– Ideja je da krene razmjena programa i na 

području kulture, sporta te oblasti privrede. 

Gradovi su iste ili slične veličine i imamo 

razloga da se povezujemo – naglasio je 

Rotar. 
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Ambasador Hrvatske Ivan Del Vekio rekao 

je da ova ambasada i Prijedor imaju veoma 

dobru saradnju na svim poljima te da je 

posebno zahvalan gradonačelniku Prijedora 

Milenku Đakoviću koji je potpisao ugovor 

o sanaciji puta u Volaru, gdje žive hrvatski 

povratnici. 

 

 
 

– Nije to finansijski značajno koliko je 

simbolično važno, da je povratak Hrvata u 

ove krajeve slobodan, da nema nikakvih 

problema niti prepreka te da su oni 

dobrodošli. Još jednom zahvaljujem na toj 

gesti – naglasio je Del Vekio. 

Otpravnik poslova Ambasade Srbije u 

Sarajevu, Damir Kovačević, rekao je da je 

zadovoljan što je posjetio Prijedor, budući 

da vuče korijene iz ovog kraja. 

– Iskoristiću ovaj dan da se prisjetim 

vremena kada me je djeda, koji je bio 

odavde i u partizanima, vodio ovim 

krajevima i pokazivao mi kako su 

oslobađali grad – dodao je Kovačević. 

 

 
 

Ambasador Slovenije u BiH, Zorica 

Bukinac, istakla je da je dobra 

komunikacija ključna osnova za svaku dalju 

saradnju. Grad Prijedor, kako je rekla, 

dokazuje da usmjerenost prema razvoju nije 

”muva jednodnevnica” nego je to 

kontinuiran rad. Bez dogovora među 

građanima, nema razvoja niti bi mogao biti 

realizovan, poručila je Bukinac. 

 

Proglašeni najbolji biznis –planovi 

 

Osnovna škola „ Kozarac“ i Ugostiteljsko-

ekonomska škola nagrađene su za 

prvoplasirani biznis plan na takmičenju 

učenika osnovnih i srednjih škola u oblasti 

preduzetništva i poslovnog planiranja pod 

nazivom „ Preduzetnička obuka za mlade 

2018“.  

Gradonačelnik Prijedora Milenko Đaković 

je , uručujući priznanja najboljima , istakao 

da je grad odavno prepoznao značaj 

edukacije mladih u oblasti politike 

poslovnosti. 

„ Mi se spremamo za velika poslovna 

ulaganja i investicije, tako da  edukacija 

mladih koji bi u budućnosti mogli biti 

nosioci poslovnih aktivnsoti veoma 

interesantna i mi tome posvećujemo punu 

pažnju zajedno sa uvođenjem što 

kvalitetnije praktične nastave u srednje 

škole“, rekao je Đaković. 

U kategoriji osnovaca prvo mjesto osvojile 

su učenice devetog razreda  iz Kozarca  

Mineta Đonlagić i Jasmina Mahić za biznis 

plan proizvodnja dječijih drvenih 

igračaka.U kategoriji sredoškolaca , prvo 

mjesto pripalo je  Ivani Topić , učenici 

četvrtog razreda  Ugostiteljsko ekonomske 

škole za biznis plan –proizvodnja 

namještaja od paleta. 

Grad Prijedor u saradnji sa Agencijom za 

ekonomski razvoj Prijedora “PREDA-PD” 

od 2005. godine podržava projekat u kojem 

su u početku učestvovali učenici završnih 

razreda srednjih škola, a od  prije pet godina 

u projekat su uključeni učenici osnovnih 

škola. 

Projekt menadžer Branislav Vujasin je 

istakao  da  je kroz projekat preduzetničke 

obuke za mlade  do sada prošlo oko 3500 

učenika srednjih i oko 120 učenika 

osnovnih škola i edukovano je  oko 15 

profesora i desetak nastavnika. 
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Konkurs za novi mural 

 

Udruženje likovnih umjetnika Prijedora 

raspisalo je i ove godine međunarodni 

konkurs za nagradu „Paola de Manjinkor“ 

za najbolji mural u Prijedoru koji će biti 

otvoren do 21.jula.Ovo će biti ujedno i  šesti 

gradski  mural u okviru projekta "Prijedor 

grad murala".  

Nagrada se sastoji od plakete i novčanog 

iznosa od 3000 KM , a kao  i svake godine 

planirano je  da pobjednički prijedlog  bude 

oslikan na jednoj od prijedorskih fasada.  

„Ove godine to je stambena zgrada na 

samom ulazu u Prijedor kod velikog 

podvožnjaka na ćošku ulica Raškovićeve i 

Kralja Petra Prvog Oslobodioca. Ovo je 

prva fasada u istoriji nagrade koja ne 

obuhvata jednu već pet vodoravno 

izduženih cjelina ukupne površine od 125 

metara kvadratnih”, saopšteno je iz 

Udruženja likovnih umjetnika Prijedor. 

Za učešće na konkursu potrebno je poslati 

likovno rješenje murala i ispunjen 

aplikacioni formular kojeg zainteresovani 

mogu skinuti sa  veb stranici Udruženja. 

Najbolji prijedlog biraće anonimno 

petočlani stručni žiri najkasnije do kraja 

prve sedmice avgusta nakon čega slijedi 

oslikavanje murala, svečanost otvorenja i 

uručenja nagrade pobjedničkom autoru 

odnosno autorki.  

Nagrada se dodjeljuje u okviru projekta 

“Prijedor grad murala” kojeg od 2013. 

godina ovo Udruženje realizuje zajedno sa 

udruženjem “Projekt Prijedor” iz Trenta u 

Italiji. Projekat su ove godine podržali 

Opština Lavis iz Italije, grad Prijedor i 

Ministarstvo prosvjete i kulture Republike 

Srpske.  

Saradnja sa udruženjima iz Trentina u 

Prijedoru traje sve od 1998. godine kada je 

i trentinska slikarka iz Lavisa, Paola de 

Manjincor po kojoj je ova nagrada i dobila 

ime, zajedno sa djecom iz tadašnjih 

izbjegličkih centara u Prijedoru oslikala 

prvi prijedorski mural. 

 

 

Obilježena slava grada 

 

Slavskim obredom  uz lomljenje slavskog 

kolača i slavskim ručkom grad Prijedor i 

Crkva Svete Trojice  proslavili su  krsnu 

slavu Svetu Trojicu – 

Duhove.Gradonačelnik Prijedora Milenko 

Đaković čestitao je građanima i 

sveštenicima hrama krsnu slavu, te poželio 

da  svi Prijedorčani zajedno  još uspješnije 

grade svoj grad, te da privreda i nova radna 

mjesta donesu dalji razvoj i još bolji kvalitet 

života.  

 

 
 

On je dodao da su na putu daljeg razvoja 

veoma značajni dobri međureligijski odnosi 

i da obilježavanje slave duhovno uzdiže i 

pomaže da se na tom putu razvoja savladaju 

sve teškoće i uspostave dobri odnosi među 

ljudima.  

"Vjerujem da ćemo svi zajedno, ovako 

udruženi, učiniti ono što nam je svima cilj - 

da grad Prijedor postane prijatno mjesto za 

druženje, rad i život svih građana koji u 

njemu žive", dodao je ĐakovićSlavski 

obred služio je protojerej stavrofor Ranko 

Maletić koji je  poželio sreću i blagoslov 

svim građanima Prijedora koji ovaj dan 

osjećaju i slave kao svoju krsnu slavu„ 

Želim da u miru i blagostanju dočekamo još 

mnogo ovakvih okupljanja“ kazao je 

Maletić. 

Slavskim svečanostima prisustvovali su  

gosti iz Grčke  koje je i ove godine 

predvodio arhimandritom solunskim 

Partenijusom, gosti i iz opština prijedorske 

regije te brojne zvanice iz privrednog i 

društveno-političkog života Prijedora kao i 
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gosti iz Vlade Republike Srpske , ministri 

Lejla Rešić i  Dane Malešević. 

 

Potpisan ugovor o zakupu 

poljoprivrednog zemljišta 

 

Gradonačelnik Prijedora Milenko Đaković 

potpisao je ugovore o dodjeli u zakup 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu  

Republike Srpske  sa dvadeset 

poljoprivrednih proizvođača sa područja 

grada Prijedora. 

 

 
 

„ Ovo je jedan izuzetno važan projekat koji 

je vođen u Gradskoj upravi“, izjavio je 

Đaković i dodao da je na ovaj način 

priveden kraju dvogodišnji posao i 

zemljište dodijeljeno poljoprivrednim 

proizvođačima. 

On je dodao da je od 26 prijavljenih, 21 

proizvođač dobio saglasnost Ministarstva 

poljoprivrede s tim da je jedan  kasnije 

odustao od dobijenog zemljišta. 

Šef Odsjeka za unapređenje poljoprivrede 

Tatjana Marić je izjavila da je od ukupno 

identifikovanih 600 hektara poljoprivrednih 

površina, pod zakupom biti  dodijeljeno 

nešto manje  od 280 hektara zemljišta. 

Riječ je o stočarskoj, ratarskoj i voćarskoj 

proizvodnji i shodno tipu proizvodnje 

ugovor su pottpisani na vremenski period 

od 12 do 25 godina. 

„ Razlika zemljišta će u nekom naknadnom 

periodu biti dodijeljena licitacijom 

zainteresovanim poljoprivrednim 

proizvođačima“  dodala  je Marićeva. 

 

 

 

Gradonačelnik obišao „Nuti due“ 

 

Gradonačelnik Milenko Đaković obišao je 

pogon preduzeća „ Nuti Due“ u Rasavcima 

kod Prijedora. Riječ je o preduzeću koje je 

u ovom gradu osnovano 2007.godine i bavi 

se proizvodnjom donjih dijelova obuće. 

„ Ovo je primjer jednog uspješnog 

investitora na našem prostoru koji je 

započeo proizvodnju sa dvadesetak radnika 

i jednom halom i svoje kapacitete su  već 

dva puta širili i trenutno rade na površini od 

oko 3000 kvadratnih metara proizvodnog i 

skladišnog prostora i  zapošljavaju 160 

radnika i 40 sezonaca“, istakao je Đaković. 

On je dodao da je, prema uvjeravanju 

vlasnika, ovo jedina takva proizvodnja u 

BiH, jedinstvena po kvalitetu i kvantitetu. 

„ Mi sa njima kao i sa drugim proizvodnim 

pogonima sarađujemo korektno i oni su 

danas kandidovali teme za razgovor  vezane  

oko uređenja prostora u kojem rade, kao i i 

rješavanje problema pronalaska tržišta uz 

dodatno proširenje  proizvodnog prostora“, 

istakao je Đaković. 

On  je dodao da je saradnja Gradske uprave 

i ovog preduzeća, kao i Agecije za lokalni 

ekonomski razvoj „ Preda PD“ na zavidnom 

nivou te da je ranije bilo dosta angažmana 

da se u  prijedorskim srednjim školama 

formira odjeljenje koje bi školovalo 

obućare. 

Vlasnik   italijanske firme  „ Nudi Due“ 

Marko Nuti je novinarima potvrdio da ovo 

preduzeće godišnje proizvede preko milion 

donjih dijelova obuće koje plasira na 

domaće i inostrano tržište.  

„Namjera nam je  da proširimo  proizvodnju 

i povećamo  broj zaposlenih.Trenutno 

radimo izvoz za Srbiju, NJemačku, 

Austriju, Italiju i ostale zemlje Evrope i van 

Evrope. Zbog velike ponude klijenti danas 

na tržištu traže proizvod koji je jako 

kvalitetan, precizan i dobro urađen. I mi 

stalno težimo tom kvalitetu i kvantitetu“, 

rekao je Nuti. 

 

Grad Prijedor 

 


